
 

 

Beantwoording technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-19-171399 

Zaaknummer Z-18-046218 

Naam raadslid T. Beerepoot 

Fractie VVD 

Onderwerp Raadsvragen VVD kermisborrels 

Datum waarop de vraag is gesteld 11 juli 2019 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

De afgelopen maanden hebben er weer enkele grote kermisborrels tijdens de kermissen van 

Wognum en Nibbixwoud plaatsgevonden. 

Wij hebben begrepen dat naar aanleiding hiervan diverse controles van deze kermisborrels plaats 

gevonden hebben. 

Wij willen graag weten of deze kermisborrels naar wens verlopen zijn en hebben naar aanleiding 

hiervan de volgende vragen: 

 

1.  Kunt u aangeven of deze kermisborrels naar wens verlopen zijn dan wel of er 

onregelmatigheden plaats gevonden hebben? 

antwoord  Wij maken onderscheid tussen een kermisborrel en een kermisevent.  

Een kermisborrel is veelal thuis in de tuin of schuur met minder dan 75 personen. Voor 

deze activiteit is geen vergunning noodzakelijk.  

Over deze kermisborrels hebben wij geen meldingen ontvangen. Hier zijn ook geen 

controles uitgevoerd. 

 

Een kermisevent heeft een professionelere opzet met een DJ of live muziek, één of 

meerdere tappunten en (veel) meer dan 75 personen / bezoekers. 

Voor een kermisevent heeft een organisator een vergunning nodig van het college. Een 

belangrijk onderdeel van deze vergunning is het veiligheidsplan. Dit veiligheidsplan 

wordt door de organisator aangeleverd en integraal getoetst door gemeente, politie en 

brandweer. 

 

De vergunningen van de kermisevents in Wognum en Nibbixwoud zijn gecontroleerd. 

Tijdens deze controles is gebleken dat de organisatoren zich niet (geheel) houden aan 

de veiligheids- en gezondheidsvoorschriften. Het college betreurt dit enorm.  

 

 

 



 

 

2. Indien er onregelmatigheden plaatsgevonden hebben; waar bestonden deze dan uit? 

Antwoord Uit de controles is gebleken dat het gaat om de volgende onregelmatigheden: 

- Organiseren van een evenement zonder vergunning. 

- Het verlaten van het evenemententerrein met (alcoholhoudende) dranken. 

- Geen (gecertificeerde) beveiliger aanwezig. 

- Lozen van mobiele sanitaire voorzieningen op de openbare weg / riool. 

- Meer personen aanwezig op het evenemententerrein dan aangevraagd in de 

evenementenvergunning. 

- Geen adequate controle op schenken van alcohol onder de 18 jaar. 

- Niet houden aan eindtijd van evenementenvergunning. 

3. Vindt er overleg met de organisatoren van deze kermisborrels plaats om de eventuele 

tekortkomingen op te lossen zodat alle bestaande kermisborrels ook in 2020 weer 

georganiseerd kunnen worden? 

Antwoord Organisatoren ontvangen een brief van het college met uitleg over de constateringen en 

de gevolgen. In deze brief nodigt het college de organisatoren uit om met een 

verbeterplan te komen voor volgend jaar. Het verbeterplan is de basis voor het 

gezamenlijke overleg en de vergunning voor een kermisevent in 2020. 

 

 


